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VOORWOORD 
 

In de eerste maanden van een nieuwjaar is het bestuur veelal druk met het jaarplan, 
ledenadministratie, financiën en ook het jaarverslag. Een jaarverslag is een verantwoording naar de 
leden over het gevoerde beleid van het bestuur en fractie. In een aantal pagina’s u een beeld geven 
wat de partij en de fractie in het jaar 2024 heeft gedaan is elke keer weer een uitdaging om het voor 
1 april gereed te hebben. 
 
Begin van het jaar werden we geconfronteerd met de ernstige ziekte van de echtgenote van onze 
penningmeester, hetgeen betekende dat vaak zijn werkzaamheden stil kwamen te liggen. 
Uiteindelijk heeft zij haar strijd tegen een ziekte verloren en hebben Hans, z’n gezin, familie en wij 
afscheid van haar moeten nemen. Dit heeft z’n weerslag gehad in de werkzaamheden van het 
bestuur en de fractie. Maar met begrip en gezamenlijke ondersteuning kwam alles op z’n 
bestuurlijke pootjes terecht. 
 
Prettig was het voor ons dat Gerda van de Pol, weer langzaam wat secretariële werkzaamheden 
ging doen en ons gevraagd en ongevraagd van advies kwam voorzien. Komend jaar zal zij haar taak 
wellicht weer volledig kunnen gaan doen.  
Verheugend is ook dat wij binnen de fractie beschikken over een topvrouw, die raadslid is, Barbara van 
Ravenswaaij. Nestor, Kees Lochtenberg, geeft op de achtergrond als schaduwraadslid volledige 
ondersteuning aan de fractie en ook het bestuur kan een beroep op hem doen. 
Ook de groei van de leden zet zich door, mede door actieve werving. Hoe meer leden, hoe sterker de partij 
naar buiten kan treden om invulling te geven aan de politieke wensen van onze inwoners, ondernemers en 
verenigingen. 
 
Trotse partijvoorzitter 
Als bestuursvoorzitter van Lokaal Veenendaal, ben ik trots op deze partij, de enthousiaste inzet en kennis 
van de Raadsleden en schaduwraadsleden, waarmee wij in de gemeenteraad zijn vertegenwoordigd.                                                                                      
Ik heb er vertrouwen in dat we met deze fractie de inwoners, ondernemers en verenigingen van 
Veenendaal op politiek vlak, goed vertegenwoordigen. 

Ons motto is HET VEEN OP ÉÉN!  Zullen wij als partij uit gaan dragen en op deze wijze een bijdrage 
leveren aan het terugwinnen van vertrouwen in de lokale politiek.                                                                                                                             
Mede door deze slogan moet LokaalVeenendaal beter herkenbaar worden voor onze inwoners, 
ondernemers en verenigingen.  
LokaalVeenendaal bestond in december 2024, 20 jaar, we gaan dit vieren medio 2025 bij de start 
van de campagne voor de GR2026 (gemeenteraadverkiezing 2026). Leden ontvangen allen t.z.t.  
een persoonlijke uitnodiging. 
Tenslotte spreek ik mijn waardering uit voor de prestaties van alle Bestuurs- en Fractieleden, voor 
hun inzet in de gemeentelijke politiek, waarover u verderop in dit jaarverslag meer kunt lezen. 
Hun werk bracht eens te meer tot uitdrukking waar wij als LokaalVeenendaal voor staan: 
kwalitatief hoogwaardige lokale politiek bedrijven met maatschappelijke impact voor de huidige 
en toekomstige generaties. Ook een woord van dank aan alle leden en vrijwilligers, zij maken 
mede met ons de partij LokaalVeenendaal. HET VEEN OP ÉÉN! Vol vertrouwen kijk ik uit naar het 
komend jaar waarin wij met elkaar de goede ingezette ontwikkelingen zullen volgen en daarmee 
onze inwoners, ondernemers en verenigingen voorzien van een waardevolle basis, motivatie en 
ambitie om ook zelf een positieve bijdrage te kunnen leveren onze Veense samenleving. 
 
Eli Draaisma - Voorzitter bestuur 
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Samenstelling bestuur 2024: 
 
Eli Draaisma – voorzitter, secretaris(vacature) Hans Otten -penningmeester, Nathali van Oort Hooijer – 
bestuurslid – Annette van Dijk – bestuurslid en secretariële ondersteuning 
Gerda van de Pol – (gedeeltelijke secretariële werkzaamheden) 
Er zijn 5 bestuursvergaderingen geweest, 1 algemene ledenvergadering. Voorzitter en penningmeester 
hebben wekelijks informeel overleg en daar waar nodig eveneens met de fractie. 
 
Al 20 jaar is onze partij aan de slag voor de Veenendaalse inwoners, ondernemers en verenigingen.    

Elke maand wordt een Nieuwsbrief voor leden en belangstellenden samengesteld met 
achtergrondinformatie over de partij en gemeente nieuws.                                                                                    
Ook worden regelmatig interessante lokale politieke documenten als bijlage meegestuurd.                     
Gelet op de ontvangen reacties wordt deze informatie op prijs gesteld.                                                                
Te meer daar ruim 40% van de Veenendaalse inwoners niet de RIJNPOST  leest en hierdoor ook het 
gemeente nieuws mist.   

 Veel zaken worden ook vermeldt op onze website, www.lokaalveenendaal.nl. De partij wil leden meer 
betrekken bij de besluitvorming van de raad in de gemeentepolitiek. Hiertoe is een oproep gedaan.                          
Persoonlijke benadering van de fractieleden aan ondernemers en inwoners mag niet onvermeld blijven.  

 

 

 
Bestuur Lokaal Veenendaal                                                      
 
 

partij bureau Fluiterstraat 2A Veenendaal 
 

edrav
Doorhalen
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FRACTIE  Focus op kansengelijkheid 
 
Lijsttrekker Jaap Pottjewijd: “We willen er zijn voor Veenendaal, voor de inwoners én voor de 
Veense ondernemers, zonder daarbij de rekening neer te leggen bij toekomstige generaties. Door 
te investeren in wonen, duurzame energie, sport en cultuur streven we naar een gezonde 
bevolking in een schone stad. Een groene en leefbare stad waarin iedereen zichzelf kan zijn. 
Kansengelijkheid is voor Lokaal Veenendaal erg belangrijk. Alle kinderen verdienen een goede 
startpositie, iedereen moet in onze samenleving mee kunnen doen. Samen maken we Veenendaal 
fijner én mooier, voor iedereen, dus wordt lid van LokaalVeenendaal!”.  

Actief meedenken met Veense ondernemers  

Veenendaal is een stad vol bedrijfsleven en floreert door enthousiaste ondernemers. Prettig 
wonen én werken kan prima in Veenendaal en daarom zijn wij dan ook voor een 
mobiliteitsboulevard; een boulevard waar je auto’s kan kopen, maar ook duurzame alternatieven 
zoals elektrische scooters en e-bikes.  
 ‘Actief meedenken in oplossingen’ is een kernpunt in de nieuwe bestuursstijl die de gemeente 
komende jaren wil voeren. Wij zijn het daar mee eens en denken graag mee met alle Veense 
ondernemers. In de winkelstad én daarbuiten, juist nu de wereld zo snel verandert.  
 
  

 

 

                     FRACTIE LOKAAL VEENENDAAL 
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Jaarverslag Fractie Lokaal Veenendaal 2024 
 
Fractie  
Jaap Pottjewijd fractievoorzitter  
Barbara van Ravenswaaij raadslid  
Yasin Makineli raadslid  
Cornelis Lochtenberg schaduwraadslid 
Nathali Hooijer schaduwraadslid  
Annette van Dijk schaduwraadslid  
 
Aantal bijeenkomsten 
 - 15 fractievergaderingen 
 - 13 commissievergaderingen 
 - 10 raadsvergaderingen  
 
Het jaar 2024 was het 2e volledige jaar naar de verkiezingen. De fractie met 3 raadsleden en 3 
schaduwraadsleden hebben zich op diverse terreinen ingezet. Cultuur en de mooie winkelstad 
hebben prominent de aandacht gekregen  
In mei heeft wederom het NK voor raadsleden plaats gevonden, een initiatief van Lokaal 
Veenendaal, wat inmiddels een traditie is geworden. Daarnaast zijn de Veense wielerfeesten rond 
dit wielerevenement een groot succes geworden, dit was mogelijk door de verruiming van het 
evenementen beleid waar Lokaal Veenendaal zich hard voor heeft ingezet.  
Afgelopen september was er weer een grote optocht door het centrum tijdens Lampegiet, een 
mooi feest voor jong en oud en deze optocht was zeker druk bezocht met recht een groot succes 
dankzij een motie van Lokaal Veenendaal.  
Ook heeft de gemeenteraad besloten dat Veenendaal een nieuw Theater krijgt en daar zijn wij als 
fractie zeer blij mee, dit was niet zonder slag of stoot geregeld en heeft meerdere voeten in de 
aarden gehad, maar het eindresultaat mag er zijn!   
Tevens heeft onze fractie een voorstel gedaan om de raad van toezicht van het Rembrandt college 
diverse te maken, dit omdat inclusie zeker bij openbaar onderwijs zeer belangrijk is. Wij waren 
dan ook blij verrast dat deze inpassing ook een daadwerkelijk vervolg heeft gehad.  
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VERSLAG 
 
Een greep uit de behandelde onderwerpen 
 
 

Hoe het vertrouwen terug te winnen in de politiek 

  

Dit is een interessante vraag, waar veel verschillende meningen over bestaan.  Het blijkt dat er 
geen eenvoudig antwoord is op hoe de lokale politiek het vertrouwen van de kiezers weer kan 
winnen. Wel zijn er een aantal mogelijke factoren en strategieën die een rol kunnen spelen, zoals: 

Het verbeteren van de communicatie en transparantie tussen de gemeente en de inwoners. Dit 
betekent dat de gemeente duidelijk moet maken wat de spelregels zijn voor burgerparticipatie, 
wat de mogelijkheden en beperkingen zijn voor inspraak en invloed, en wat de afwegingen en 
uitkomsten zijn van het beleid. Ook moet de gemeente goed luisteren naar de wensen en zorgen 
van de burgers, en hen goed ondersteunen bij het regelen van zaken als bijstand of huishoudelijke 
hulp.    

Het verminderen van de invloed van landelijke partijen op de lokale politiek. Veel kiezers zijn 
ontevreden over de landelijke politiek, en vergelijken dit ook met de lokale politiek. Daarom kan 
het helpen om meer ruimte te geven aan lokale partijen, die zich meer richten op de specifieke 
problemen en kansen van hun gemeente. Ook kan het raadzaam zijn om de lokale politiek minder 
afhankelijk te maken van het landelijke beleid, en meer autonomie en verantwoordelijkheid te 
geven. 

Het tegengaan van cliëntelisme en corruptie in de lokale politiek. Dit zijn praktijken waarbij politici 
stemmen proberen te winnen door gunsten of voordelen te verlenen aan individuele kiezers of 
groepen, in ruil voor hun steun of loyaliteit. Dit kan het vertrouwen van burgers in de politiek 
ondermijnen, omdat het de gelijkheid en rechtvaardigheid van het bestuur aantast. Daarom is het 
belangrijk om deze vormen van machtsmisbruik te voorkomen en te bestraffen, en om de 
integriteit en onafhankelijkheid van de lokale politici te waarborgen. Het vergroten van de 
kwaliteit en effectiviteit van het lokale beleid. Dit betekent dat de gemeente moet zorgen voor 
goede voorzieningen en diensten voor haar inwoners, die aansluiten bij hun behoeften en 
verwachtingen. Ook moet de gemeente in staat zijn om adequaat te reageren op nieuwe 
uitdagingen en kansen, zoals de energietransitie, de digitalisering, huisvesting en mobiliteit.                                                                                                        
Het vertrouwen van burgers in de politiek hangt  af van de mate waarin zij tevreden zijn over 
het resultaat van het beleid.                                                                                                                       
Ons college heeft aangegeven dat burgers die formeel een klacht willen indienen nu ook vooraf 
een informeel overleg kunnen krijgen, hetgeen wellicht een andere zienswijze geeft 

 

Lokale partijen sluiten beter aan bij hun kiezers dan landelijke   

 Raadsleden van lokale partijen sluiten in de manier waarop zij politiek bedrijven beter aan bij wat hun 
kiezers belangrijk vinden dan raadsleden van landelijke partijen. Dat concludeerde wetenschapper Hans 
Vollaard tijdens de Jan van Zanen-lezing op 12 januari in Den Haag. Op de website van het Kennispunt staat 
een verslag van de bijeenkomst. Je kunt de lezing ook terugkijken en het essay downloaden dat Vollaard 
schreef naar aanleiding van de lezing.  

www.lokalepolitiekepartijen.nl 

Wij, LokaalVeenendaal, vinden dit wel een opsteker voor onze partij! 

 

https://www.uvh.nl/actueel/februari-2022/hoe-kan-de-lokale-overheid-vertrouwen-van-inwoners-terugwinnen-evelien-tonkens-in-trouw
https://www.uvh.nl/actueel/februari-2022/hoe-kan-de-lokale-overheid-vertrouwen-van-inwoners-terugwinnen-evelien-tonkens-in-trouw
https://www.uvh.nl/actueel/februari-2022/hoe-kan-de-lokale-overheid-vertrouwen-van-inwoners-terugwinnen-evelien-tonkens-in-trouw
https://www.uvh.nl/actueel/februari-2022/hoe-kan-de-lokale-overheid-vertrouwen-van-inwoners-terugwinnen-evelien-tonkens-in-trouw
https://www.uvh.nl/actueel/februari-2022/hoe-kan-de-lokale-overheid-vertrouwen-van-inwoners-terugwinnen-evelien-tonkens-in-trouw
https://www.uvh.nl/actueel/februari-2022/hoe-kan-de-lokale-overheid-vertrouwen-van-inwoners-terugwinnen-evelien-tonkens-in-trouw
https://www.uvh.nl/actueel/februari-2022/hoe-kan-de-lokale-overheid-vertrouwen-van-inwoners-terugwinnen-evelien-tonkens-in-trouw
https://www.bnnvara.nl/joop/artikelen/lokale-kiezers-zijn-de-landelijke-partijen-zat-wat-nu
https://www.bnnvara.nl/joop/artikelen/lokale-kiezers-zijn-de-landelijke-partijen-zat-wat-nu
https://www.bnnvara.nl/joop/artikelen/lokale-kiezers-zijn-de-landelijke-partijen-zat-wat-nu
https://www.socialevraagstukken.nl/betrek-de-burger-en-overwin-het-wantrouwen/
https://www.socialevraagstukken.nl/betrek-de-burger-en-overwin-het-wantrouwen/
https://www.socialevraagstukken.nl/betrek-de-burger-en-overwin-het-wantrouwen/
https://www.socialevraagstukken.nl/rubrieken/analyse/groeiend-wantrouwen-vormt-risico-voor-lokale-democratie/
https://www.socialevraagstukken.nl/rubrieken/analyse/groeiend-wantrouwen-vormt-risico-voor-lokale-democratie/
https://www.socialevraagstukken.nl/rubrieken/analyse/groeiend-wantrouwen-vormt-risico-voor-lokale-democratie/
https://www.socialevraagstukken.nl/rubrieken/analyse/groeiend-wantrouwen-vormt-risico-voor-lokale-democratie/
https://www.socialevraagstukken.nl/rubrieken/analyse/groeiend-wantrouwen-vormt-risico-voor-lokale-democratie/
https://thesis.eur.nl/pub/53466/Thesis_Roos_Hordijk_444604nh.pdf
https://thesis.eur.nl/pub/53466/Thesis_Roos_Hordijk_444604nh.pdf
https://thesis.eur.nl/pub/53466/Thesis_Roos_Hordijk_444604nh.pdf
https://thesis.eur.nl/pub/53466/Thesis_Roos_Hordijk_444604nh.pdf
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VEENENDAAL VAN DORP NAAR STAD 
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Maandag 4 november stemde de gemeenteraad positief over de begroting van 2025.  
Wat Lokaal Veenendaal betreft is het een prima begroting waarin realistische doelstellingen zijn 
opgesomd. Uiteraard zijn we heel blij met de gelden voor een mooi theater in Veenendaal, een 
huiskamer waarbij iedereen zich zeer welkom gaat voelen. Want cultuur is echt belangrijke 
zuurstof voor de samenleving, het zorgt voor leven in de brouwerij en geeft Veenendaal een 
ziel. Het theater gaat echt een plek worden waar elke Veenendaler zich thuis gaat voelen, dat is 
één ding wat zeker is. 
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Informatie uit gemeenteraad Veenendaal slecht te vinden 
Nieuwsuur onderzocht de informatiesystemen van alle Nederlandse gemeenten. Ze concludeert 
dat de systemen vaak moeilijk doorzoekbaar zijn en dat documenten ontbreken. Maar in Ede en 
Veenendaal is het best aardig op orde, laat Nieuwsuur-journalist Youri Vugts Bureau Spotlight 
weten. Wel ontbreken verslagen van vergaderingen (Veenendaal) en worden besluitenlijsten niet 
bijgewerkt Wil je weten waarom in jouw buurt huizen gesloopt worden, of wat de gemeente vindt 
van die gevaarlijke kruising? Als inwoner kun je er informatie over opzoeken in het 
raadsinformatiesysteem. Maar dit systeem laat nog wat te wensen over, blijkt uit een rondgang 
van Bureau Spotlight onder inwoners van Ede en Veenendaal. Documenten zijn niet of moeilijk te 
vinden. ,,Zonder volledige informatie kun je als inwoner geen invloed uitoefenen op het besluit 
dat de gemeente neemt.”                                                                                                                               
De gemeenten Ede en Veenendaal kondigen in de lokale kranten Ede Stad.nl en De Rijnpost.nl aan 
welke onderwerpen in de raad op de agenda staan. Voor meer informatie verwijzen ze door 
naar het raadsinformatiesysteem, waar je ook vergaderingen live kunt volgen of terugkijken. Het 
systeem is een verzamelbak van onder andere besluiten, bestemmingsplannen, begrotingen en 
moties.                                                                                                                                                                 
In vergelijking met andere gemeenten doen Ede en Veenendaal het dus goed, maar kunnen 
burgers ook met het systeem uit de voeten? Bureau Spotlight maakte een rondgang onder 
zeventien betrokken inwoners, stichtingen, belangenverenigingen en dorpsraden uit beide 
gemeenten, waaruit blijkt dat slechts iets meer dan de helft van hen ermee bekend is.      Dan 
frustreer je als gemeente het democratisch proces, want zonder volledige informatie kun je als 
inwoner geen invloed uitoefenen op het besluit dat de gemeente neemt.                                      
Gemeente Veenendaal erkent dat het raadsinformatiesysteem niet altijd even toegankelijk is voor 
inwoners. Volgens de gemeente werkt de systeemleverancier aan verbeteringen, zoals 
themadossiers, die belangrijke onderwerpen gemakkelijker te volgen maken.  
Lokaal Veenendaal blijft dit volgen en zal daar waar nodig stappen ondernemen om inwoners 
daadwerkelijk te voorzien van informatie.  

 
De huidige Nota Evenementenbeleid ‘Veenendaal Verrast’ stamt uit 2015, met toevoeging van 
een nieuwe geluidsparagraaf in 2019. Onder een evenement wordt daarin verstaan: ‘Elke voor 
publiek toegankelijke verrichting van vermaak, inclusief herdenkingen.                                   
Veenendaal is een gemeente met een stadse uitstraling en de charme van een dorp. Met 68.525 
inwoners (31 januari 2023, CBS) is het de derde stad van de provincie Utrecht. Veenendaal 
ontwikkelt zich bovendien snel: de komende jaren worden er veel nieuwe woningen en 
voorzieningen bij gebouwd.                                                                                                                          
We vinden het belangrijk dat de evenementen die georganiseerd worden, passen bij de identiteit 
en cultuur van Veenendaal en haar inwoners. Gezien de regiofunctie van Veenendaal kijken we in 
het bereik van de evenementen ook breder dan enkel de eigen inwoners van de gemeente.  
Bezoekers uit de (wijde) regio zijn welkom, maar daarbij is realisme wel op zijn plaats.                          
De omvang van evenementen in Veenendaal is anders dan die in grote steden als Utrecht en 
Rotterdam. We streven ernaar om de evenementen aan te laten sluiten bij de thema’s die onze 
gemeente kenmerken.  Dit lukt bijvoorbeeld goed met de Wielerronde Veenendaal- Veenendaal 
die is uitgebouwd tot een meerdaagse belevenis met diverse side-events en muziekoptredens 
waarmee Veenendaal als FIETSSTAD op de kaart wordt gezet. Of met evenementen als het 
Zomerfestival en de decemberactiviteiten die goed aansluiten bij het thema Jonge Leefstad. De 
Game Battle, een 24-uurs LAN-party, die georganiseerd wordt door Digital Days in de Basiliek 
vindt binnen plaats en heeft dus geen plek op onze evenementenkalender, maar profileert 
Veenendaal wel heel duidelijk als regionale ICT-stad (meer dan 100 deelnemende gamers uit de 
regio). Andere thema’s kunnen we de komende jaren nog duidelijker positioneren, zo zien we 
bijvoorbeeld kansen voor een nieuw te ontwikkelen foodtruckfestival.  

https://veenendaal.raadsinformatie.nl/
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HET TERREINVAN TRIVIUM, voormalig BOXAL 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

Veenendaal bouwt door 
  

 
 
 

  
 

 
 
 
  

TELEURSTELLEND 

Er ligt een wetswijziging voor in Den Haag voortoekenning subsidies aan lokale politieke partijen, 
zodat er een gelijk speelveld ontstaat. Maar helaas……                                                                                                 
PVV-BBB_VVD en NSC hebben alle tegengestemd! 

Hierdoor missen wij als lokale partij tot de GR2026 een bedrag van€ 2250.-                                                                
Het lijkt niet veel maar voor een bijdrage aan het campagnefonds 2026 is het een behoorlijk 
bedrag.  Het bestuur doet hierbij een oproep aan de leden en sponsors om dit gat gezamenlijk te 
dichten. Een extra financiële bijdrage naast uw contributie stellen wij erg op prijs. Omdat wij een 
ANBI-status hebben zijn de geschonken bedragen veelal aftrekbaar voor de inkomstenbelasting. 
Bankrekening: NL51RABO 0153.8694.61   t.n.v. LokaalVeenendaal 
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Gemeente Veenendaal steunt aanpassing minimaregelingen 

 De meerderheid van de lokale politiek heeft aangegeven bij de raadsvergadering in te kunnen 

stemmen met het aanpassen van enkele minimaregelingen. Alleen de SP denkt nog aan een 

extraatje. De gemeenteraad heeft vorig jaar opdracht gegeven een aantal punten te laten 

veranderen en dit is uitgewerkt. Zo is in de tekst nu ook de ‘menselijke maat’ beschreven over het 

omgaan met vragen van inwoners die extra ondersteuning willen hebben. En zijn enkele 

vergoedingen samengevoegd.                                                        

Daarmee wordt de keuzevrijheid van de inwoners vergroot en gaat het tegoed dat in een pas jaar 

nog niet is opgemaakt niet verloren’, was voorgesteld. Marco van Eckeveld (SGP) vroeg of binnen 

het gemeentehuis de ‘menselijke maat’, die nu is beschreven, al is toegepast.    Dit wilde ook 

Jeroen van Esseveld van de ChristenUnie weten.    Mark Ruitenbeek (CDA) vindt de regelingen 

heel belangrijk voor kwetsbare inwoners, maar merkt dat de werking van de Veenendaalpas voor 

sommige gebruikers een hobbel is.                                                                                                          

Greet Vallée-Quaars van GroenLinks is erg te spreken over het samenvoegen van regelingen en 

het gebruik tot 3 jaar: We willen wel benadrukken dat het woord ‘zelfredzaamheid’ vaak gebruik 

wordt, maar ook heel vaak heel erg overschat wordt. Graag extra aandacht hiervoor! Want als iets 

moeilijk in te schatten is, is dat de zelfredzaamheid van een ander.’’ Het wederzijds respect ziet zij 

als de manier om samen tot werkbare oplossingen te komen.    

                                                                                                                                                                               

Barbara van Ravenswaaij van Lokaal Veenendaal is blij dat de bestedingsdoelen zijn verruimd.                                                                                                                                               

Wethouder Martijn Beek laat weten dat Veenendaal al met de ‘menselijke maat’ werkt, ook na 

trainingen. Medewerkers krijgen daar ook nog een leidraad voor. Wethouder Engbert 

Stroobosscher heeft laten uitrekenen wat de extra kosten zijn bij het verhogen van 50 euro in het 

budget voor kinderen. Dit kost Veenendaal ongeveer een ton meer. Over het uitgeven van dit 

extra geld moet de lokale politiek een besluit nemen. De gemeente ziet dat veel inwoners de 

regelingen inmiddels kennen en daar gebruik van maken. Met de wijziging in de verordening zijn 

nu het Sport budget en Doe Mee budget voor volwassenen samengevoegd. Bij de kinderen is het 

Kledingbudget daarin opgegaan en voor jongeren ook regelingen voor de schoolbenodigdheden, 

fiets en mobiele telefoon. 
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HET VEEN OP ÉÉN!  LOKAAL VEENENDAAL BESTAAT 20 JAAR 

17 december 2024 bestaat onze partij Lokaal Veenendaal 20 jaar! Mede opgericht door 

onze ERE voorzitter, Mister Veenendaal, Jaap Pilon. Al die tijd vertegenwoordigen onze 

raadsleden de belangen van de inwoners, ondernemers, verenigingen en   organisaties 

van Veenendaal.   We hebben hierin een motto: HET VEEN OP ÉÉN!                              

Wij staan voor de belangen binnen onze Veense gemeenschap, zijn niet gebonden aan 

richtlijnen van welke landelijke partij dan ook, we varen onze eigen koers die rechtdoet 

aan allen die Veenendaal een goed hart toedragen. We zijn blij met de steun die we de 

afgelopen 20 jaar mochten ontvangen en verwelkomen nieuwe ondersteuners in de vorm 

van lidmaatschap en/of donaties. 

We hebben in dit jubileum jaar een aantal veranderingen doorgevoerd. Hoofdmoot van de 

partij: er is gekozen: HET VEEN OP ÉÉN!  Deze slogan zal leidend zijn bij de komende 

verkiezing! Ook wordt onze website en nieuwsbrief in een nieuw jasje gestoken.            

Niet alleen de website en de nieuwsbrief maar ook de fractie- en bestuursleden worden 

voorzien van nieuwe partij kleding . Ook zijn onze wielerfanaten Kees en Jaap in 

razendsnelle wielershirts gestoken voorzien van ons logo. 
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UIT DE RIJNPOST 
 
Columnist Jurgen Hillaert over ‘het muisje dat nog een staartje krijgt’ aan het begin van een 
nieuw politiek jaar in Veenendaal (uit de Rijnpost van27-08-2024)  
Het komt niet vaak voor. Maar soms zet een partij haar eigen wethouder toch wel behoorlijk 
voor schut. En dat is dan nog zachtjes uitgedrukt. Nu het politieke jaar weer op punt van 
beginnen staat en de kruitdampen zijn opgetrokken van het laatste raadsdebat voor de zomer, 
wordt de balans opgemaakt. In iedere plaats in Nederland zou dat betekenen dat we met een 
nieuw gewijzigd college van burgemeester en wethouders verder zouden gaan. Maar in 
Veenendaal gebeurt alles altijd een beetje trager dan elders.  
Begin juli werd in Veenendaal de kadernota behandeld. In de kadernota beslist de gemeenteraad 
wat ze in de komende jaren willen doen en hoeveel geld ze ervoor willen uitgeven. De wethouder 
financiën, in Veenendaal is dit SGP-wethouder Marco Verloop, stond aan de basis van dit 
belangrijkste politieke besluit van het jaar.  
De kadernota werd na een lange dag debatteren, zoals gebruikelijk op een aantal punten 
geamendeerd. Maar uiteindelijk met brede steun van coalitie en oppositie – 26 voor en 7 tegen – 
aangenomen. Complimenten voor het dagelijks bestuur van onze gemeente zou je zeggen. De 
SGP, de eigen partij van wethouder Verloop, stemde echter als enige fractie tegen. Zij kon zich 
niet vinden in de aanpassingen en zette daarmee niet alleen de politieke toekomst van haar eigen 
wethouder, maar ook van haar collegedeelname op het spel.  
Er zijn in Nederland geen voorbeelden bekend van partijen die in het college zijn blijven zitten, 
nadat zij haar eigen wethouder hadden geblameerd en ook nog eens het complete jaarplan van 
haar eigen college hadden afgeschoten. Dit besef is ongetwijfeld afgelopen zomer ingedaald bij de 
Staatkundigen. Bij veel andere raadspartijen in ieder geval wel. Of zou de SGP zich niet kunnen of 
willen loswrikken van het pluche? Het college heeft weinig aan een partij die haar eigen 
beleidsplannen niet steunt en hen evenmin nodig voor een meerderheid. Ooit heb ik tijdens mijn 
horecacolleges geleerd dat je bij het afserveren de vuile vaat zo snel mogelijk moet wegnemen, 
omdat de kliekjes anders gaan uitslaan, schimmelen of rotten. We zullen zien hoe de 
collegepartijen met deze ongemakkelijke waarheid omgaan. De cliffhanger van voor de zomer 
belooft in ieder geval een interessante start van het nieuwe politieke seizoen in Veenendaal.  
door Jurgen Hillaert veensteken@streekverkenner.nl  

Ze praten wat, aten wat, dronken wat en deden een plas 
En….lieten alles zo als het was! 

 

Nieuwe kinderburgemeester   Sarah Vernooij Superveel 
zin in!’ 
  
Net als bij de spreuk van de speelse Loesje vindt de                                                                                                   
nieuwe kinderburgemeester Sarah Vernooij: wat er                                                                                        
ook speelt, laat het vooral de kinderen zijn. Ze is enthousiast                                                                    
en heeft er zin in om speeltuinen een nog leukere plek te maken,                                                                       
ook voor oudere kinderen. En dan natuurlijk liefst zonder                                                                              
afval en hondenpoep. 
OPEN BLIK 
Dat is ook precies de bedoeling: kinderen betrekken bij de politiek,                                                hen 
en hen mee laten denken. 
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VEENENDAAL 70.000 inwoners 
 

 

 

Veenendaal heeft op de grens van 70.000 inwoners bereikt. De gemeente nam op 9 augustus de 
geboorteaangifte op van Loïs, dochter van de trotse ouders Jonathan en Kim. Burgemeester 
Gert-Jan Kats heeft een kraambezoek gebracht aan het jonge gezin en hen namens de gemeente 
gefeliciteerd en gelukgewenst.  
 
VAN TURFDORP NAAR GROEIGEMEENTE  
Van een klein dorp gebouwd rondom de winning van turf, ontwikkelde Veenendaal zich in de 
afgelopen eeuw tot een stad met 70.000 inwoners. Een plaats met een sterk en innovatief 
bedrijfsleven, een aantrekkelijk winkelcentrum met regionale uitstraling en een uitstekend 
voorzieningenniveau. Meer dan 110 nationaliteiten vinden in Veenendaal hun thuis.  
 
Als stad biedt Veenendaal aan meer dan 32.000 mensen werk. De helft van alle aankopen in het 
winkelcentrum van Veenendaal komt van mensen die niet in Veenendaal wonen. ,,Veenendaal is 
een stad waar het prettig wonen, werken en leven is. Niet alleen voor Veenendalers zelf, maar 
ook voor mensen van buiten”, meldt de gemeente Veenendaal. ,,Om naar de toekomst toe 
duurzaam te kunnen groeien, investeert de gemeente volop in de ontwikkeling van de stad. 
Daarbij draait het om een goede balans tussen wonen, werken, voorzieningen en bereikbaarheid. 
Ook verbetert de gemeente de kwaliteit van de leefomgeving.”  
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Parkeren kan in sommige wijken overlast geven, maar de lokale politiek denkt niet dat zij met 
parkeerbeleid daarin een oplossing kan opleggen. De verschillende partijen bespraken enkele 
problemen in een ‘benen op tafel’-sessie. Ook de kosten om parkeer-plekken aan te leggen, te 
onderhouden en het handhaven van de parkeerregulering was onderdeel van het gesprek.  
 
Veenendaal heeft verschillende parkeerplaatsen aangelegd en in het centrum bijvoorbeeld 
parkeergarages gebouwd. De conclusie van de raadsleden was dat de gemeente hiermee een 
kwaliteitsimpuls wil geven om in de winkelstad het blik van straat te halen. Doordat betaald 
parkeren op straat duurder is dan in een garage, zou dit bezoekers moeten bewegen de auto in 
deze parkeervoorziening te zetten. Echter blijkt dat voor veel mensen de plek om een auto neer te 
zetten belangrijker is dan de prijs die ze voor het parkeren moeten neerleggen. Toch heeft de 
gemeente wel te maken met jaarlijkse kosten voor de parkeergarages.  
 
TARIEVEN  
De gebruiker zou hiervoor moeten betalen, of is het kunnen parkeren een maatschappelijke 
voorziening? Het parkeerbeleid is erop gericht dat de juiste persoon op de juiste plek staat. Om 
alle kosten te kunnen blijven betalen had de raad eerder besloten dat er een hogere opbrengst 
moet zijn. De parkeertarieven stijgen jaarlijks mee met de inflatie, maar moet Veenendaal 
daarnaast nog een extra verhoging doen? De raadsleden snappen dat het niet zo moet zijn dat 
iedereen in Veenendaal meebetaald aan het goedkoper kunnen parkeren van bezoekers van het 
koopcentrum. Echter willen zij ook niet dat het parkeren meer gaat kosten als bijvoorbeeld in Ede.  
Naast enkele bewoners en ondernemers uit het centrum waren tevens een paar 
vertegenwoordigers van kerkelijk Veenendaal naar het overleg gekomen. Zij gaven duidelijk aan 
dat zij het karakter van Veenendaal willen behouden om geen parkeergeld te vragen op de zondag 
om meer geld te verdienen voor alle kosten. Dit is niet alleen voor hun bezoekers die afhankelijk 
zijn van de auto, maar er was tevens een argument dat er veel oudere bewoners in het centrum 
op zondag bezoekers ontvangen.  
 
ALTERNATIEF  
Het college zal in november zo wie zo met een aantal aanpassingen komen voor het 
parkeerbeleid. De lokale politiek wil eigenlijk eerst duidelijkheid over het betalen van de btw aan 
de belastingdienst. Wanneer Veenendaal dit niet hoeft te doen, ziet zij zelfs mogelijkheden om de 
parkeertarieven te gaan verlagen. De raadsleden willen dit parkeerbeleid ook niet gebruiken om 
mensen te dwingen de auto niet te gebruiken of zelfs het autobezit proberen te verlagen. Voor 
veel inwoners is de auto een noodzakelijk vervoer voor werk. Veenendaal zou wel kunnen kijken 
hoe meer te investeren in alternatieven om de auto te laten staan met betere OV-oplossingen.  
Het kunnen parkeren in de wijken blijkt op sommige plekken een steeds grotere uitdaging. Door 
bredere auto’s is na een herinrichting van de straat, met eerst 50 parkeerplaatsen, door de 
nieuwe afmetingsmaten nog maar ruimte voor 45 auto’s. De raadsleden zien ook in dat bewoners 
soms parkeerruimte hebben op eigen terrein met een garage of oprit, maar dat deze dan niet zijn 
gebruikt voor het neerzetten van de auto. Deze komen dan ook in de straat te staan en daardoor 
ontstaat in enkele buurten onvrede omdat er te weinig parkeerplaatsen zijn. De Veenendaalse 
politiek wil echter geen groen opofferen om ruimte te maken voor de auto.  
 
Er moet nog veel water door de Rijn alvorens er een breed gedragen parkeerbeleid tot stand komt. 
De meningen zijn nogal verdeeld binnen de Veense politiek.  
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De gemeente wil nu stappen gaan maken voor een nieuw Stadspark, waarbij zij ook het 
evenemententerrein aantrekkelijker wil maken voor concert- en evenementenorganisatoren. 
De lokale politiek heeft daar begin 2022 een visie voor vastgesteld en toen was nog rekening 
gehouden met 5 miljoen euro voor de herinrichting. Het college wil nu 6 miljoen beschikbaar 
stellen. Naast 2,5 miljoen subsidie van het Rijk had de raad vorig jaar 3,5 miljoen euro 
beschikbaar gesteld. Veenendaal heeft dit jaar veel voorbereidingen gedaan. Zoals het zoeken 
naar bedrijven die het ontwerp kunnen maken, het park aanleggen en langdurig beheren en 
onderhouden. ‘In oktober zal de aanbestedingsprocedure voor een bouwteampartner worden 
gestart, volgens planning kan dan in maart 2025 de definitieve gunning plaatsvinden. De verdere 
planning voor ontwerp en uitvoering is afhankelijk van de winnende inschrijving, waarbij wij 
vooralsnog als uitgangspunt hanteren dat we het jaar 2025 gebruiken voor de ontwerp- en 
participatiefase en de daadwerkelijke realisatie in 2026 plaatsvindt.  ONDERHOUD ‘Het gros van 
de onderhoudswerkzaamheden bestaat uit maai- en snoeiwerkzaamheden en kan de reguliere 
onderhoudsaannemer tegen de eerder overeengekomen prijs uitvoeren. Het spreekt voor zich dat 
de partijen die heel Veenendaal onderhouden de werkzaamheden naar verwachting voordeliger 
kunnen uitvoeren dan een partij die alleen het Stadspark hoeft te onderhouden. Bovendien levert 
dit versnippering bij de beheerorganisatie op, met extra inzet en kosten tot gevolg.  
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De nieuwe gemeenteraad moet in 2026 kunnen aanschuiven in een aangepaste raadszaal.   
 
Hier wil de gemeente de audiovisuele apparatuur vervangen en kijken naar de wens om parallel te 
vergaderen. Ook moeten er zetels bij, omdat Veenendaal bij de volgende 
gemeenteraadsverkiezingen twee extra leden kan benoemen nu er 70.000 inwoners zijn. 
Begin 2026 kan gestart worden en zetten we in op de herinrichting van de raadszaal Zodat alles 
met de verkiezingen en de start van de nieuwe raadsperiode gereed zal zijn.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Veenendaal dorp of stad  
 

Volgens de letter van de wet is Veenendaal geen stad. Maar als je die redenering volgt zijn 
gemeenten met stadsrechten eigenlijk ook geen steden meer. Stadsrechten zijn in 1851 definitief 
vervallen. Dus of een gemeente tegenwoordig een stad of dorp genoemd wordt, is meer een 
kwestie van gevoel en smaak. Algemeen aanvaard is dat een gemeente met de kenmerken van 
Veenendaal als stad wordt aangeduid. We zijn de op twee na grootste stad van de provincie 
Utrecht!  
Dorp of stad, je mag het beide zeggen, waar jij je goed bij voelt.  
Ik noem het stad!  
 
Gert-Jan Kats, burgemeester Veenendaal 
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VOORUIT KIJKEN 2025 

 

 Steeds meer mensen willen in ons Veenendaal wonen, en dat is een mooi compliment.            
De uitdaging is dan wel dat wij dan voldoende gaan bouwen voor deze animo.                            
Wij willen daarom dat er vaart gemaakt gaat worden van het Ambacht en andere 
bouwprojecten die de honger naar woningen moeten gaan stillen.                                                 
Daarnaast verdient Veenendaal een echt stadspark, waarin plek is voor ontspanning en 
ontmoeting, aangekleed met mooie bloemenperken en gras om gewoon zomaar in te liggen en 
weg te dromen. Dat park gaat er komen als het aan Lokaal Veenendaal ligt. 
 
Voor de jeugd zullen wij extra aandacht vragen, wij hebben in de basis geen probleem met de 
hoge kosten voor jeugdzorg, als het veel geld kost om onze jongeren gezond te houden, dan 
betalen wij die rekening graag. Alleen zien wij dat het jongeren niet helpt, integendeel de 
mentale gezondheid van onze jongeren gaat flink achteruit, dit moet anders.     
                                                                                                                                                                             
Dit vraagt om radicale verandering. De politiek moet met andere ogen naar jeugdhulp kijken. 
Veel jongeren willen helemaal geen individueel zorgtraject, maar een sociaalnetwerk.                  
Alleen hebben zij hulp nodig om dit netwerk op te bouwen. Wellicht wordt dit gevoed omdat de 
huidige maatschappij van gekkigheid niet meer weet wat normaal is en jongeren in hun 
zoektocht naar normaal hopeloos kunnen verdwalen.   
                                                                                                                                                                                            
Het is daarom goed om meer in te zetten op preventie en via efficiënt jongerenwerk.               
Het is daarom belangrijk dat Veens en de maatschappelijke instellingen die actief zijn voor 
jongeren intensief gaan samenwerken. Dit als strategische partners en ieder kan doen waar ze 
goed in zijn, dit in het belang van onze jongeren. 
 
Jaap Pottjewijd 
Fractievoorzitter Lokaal Veenendaal.  
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FINANCIEEL OVERZICHT 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

Jaarrekening 

2024 
Lokaal Veenendaal 
 
 
 
 
 
 

Samenstelling en verantwoording  
Hans Otten, penningmeester 
Controle: Peter Verweij – RU Nijmegen 
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Verlies en Winstrekening 
 
 

Bruto Opbrengst 
Maandelijkse bijdrage Raadsleden           2280.00 
Contributie Leden         420.00 

          _____________ 

Bruto Opbrengst       2700.00 
 

Kosten 
Bank           261.28 
Web Hosting          123.42 
Telefoon             63.48 
Diversen             38.15 
          ________________ 

Totaal Kosten          486.33 
          _______ 

Netto Winst                2213.67 
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Balans 
 
 

Activa 
Vorderingen                      60.00  
Saldo Rabobank RC (saldo 31-12-2023: 2927.51)  3442,74 

                     _______ 

           3502.74 

Passiva 
Kortlopende lening       1218.50 
Eigen vermogen                2284.24 
 
                     _______ 

                    3502.74 
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Samenstelling jaarverslag – bestuur Lokaal Veenendaal 
 
Heeft u op/of aanmerkingen, we horen ze graag! 
Stuur uw bericht aan: 
secretariaat@lokaalveenendaal.nl 
 
Wilt u ons steunen, word lid! 
Het eerste halfjaar is gratis daarna betaald u 12 of 24 
euro per jaar.  
Meldt u aan op onze website: www. lokaalveenendaal.nl 
of via bovenstaand e-mail adres. 
 
Wij zijn ANBI erkend, lidmaatschap en donaties zijn 
(veelal) aftrekbaar voor de inkomstenbelasting. 
 
 

 

mailto:secretariaat@lokaalveenendaal.nl

